
Nieuw bij VEGA: techtalk op YouTube
"VEGA talk" is de nieuwe, maandelijkse serie op het YouTube-kanaal van VEGA. Lees 10 vragen aan Tom en Stefan, de gezichten van de

nieuwe toelichting-videoserie.

De gezichten van VEGA talk

De twee gezichten van VEGA talk zijn Tom Mulvey en Stefan Sum. Beide zijn 'in het echte leven' VEGA-medewerker en besteden hun tijd veelal achter het

beeldscherm en niet, zoals op de draaidagen, op het scherm. Zo stond Toms pc sinds 2013, toen zijn opleiding bij VEGA startte, al op veel afdelingen; maar

sinds kort staat hij permanent op de afdeling verkoop. Stefan Sum is al 28 jaar werkzaam bij VEGA en is al bijna net zo lang expert in het ontwerpen van

testapparatuur.

Voor beiden is de nieuwe bezigheid niet zo eenvoudig als het eindresultaat doet vermoeden. Ondanks dat hun talent dankzij een echte auditieronde buiten kijf

staat, betreden de twee met het maken van opnames voor YouTube onbekend terrein. Bovendien hebben ze zich het nodige extra werk op de hals gehaald.

Daarom doet het ons des te meer plezier dat het duo tijd heeft gevonden om onze 10 vragen snel te beantwoorden:
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Tom Mulvey

1. Binnenkort verschijnen de eerste video's met jullie op het VEGA YouTube-kanaal. Hoe voelt

dat?

Tom: Ik ben vooral benieuwd naar de reacties, want het succes van een YouTube-serie is al lang niet

vanzelfsprekend meer. Een beetje spanning hoort er dan ook bij.

2. Welke onderwerpen staan bij VEGA talk centraal?

Stefan: Dat loopt kriskras door alles heen waarvoor onze klanten de laatste tijd veel interesse bleken

te hebben. Veel is afkomstig van het marketingteam, maar gelukkig blijft er altijd ruimte voor onze eigen

ideeën.

3. Tot wie richten jullie je precies?

Tom: De eigenlijke doelgroep zijn onze klanten. Ons doel luidt: korte uitleg – alles duidelijk.

4 . Waarom is de keuze op jullie gevallen als 'acteurs'?

Stefan: We hebben meegedaan aan een echte auditieronde, dat alleen al was al erg leuk. Misschien waren we daarom redelijk ontspannen tijdens de

repetities. Maar wat precies de reden was? Dat kunnen de mensen van VEGA-marketing die de keuze uiteindelijk hebben gemaakt je waarschijnlijk beter

vertellen dan wij.  

5 . Hoe lang duurt een opname gemiddeld?

Tom: In ieder geval langer dan vaak wordt gedacht. Voor een filmpje van 5 minuten zeker een half uur.

Stefan: Echt niet! Eerder een halve dag! We krijgen natuurlijk steeds meer ervaring, maar scènewisselingen, wisselende rollen: dat kost allemaal tijd en echt

snel gaat het niet.
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Stefan Sum

6. Hadden jullie al ervaring, bijvoorbeeld al vaker video's opgenomen?

Tom: Nee, nee, helemaal niet (lacht).

Stefan: Een beetje ervaring, van het toneel. Maar daar ging het vooral om het leren en van buiten

kennen van teksten. Bij dit soort opnames gaat het heel anders en het gaat vooral veel relaxter.

7 . Wat vinden jullie het leukst aan het opnemen van zo'n video?

Tom: Om te zien dat er iets uitkomt wat echt iets oplevert. 

8 . Wat is voor jullie het moeilijkste tijdens het opnemen van een video?

Stefan: Dat je soms ontelbare keren dezelfde tekst moet zeggen, tot het er uiteindelijk goed op staat. 

Tom: Dat je soms scènes ontdekt waarover je zelf niet tevreden bent, terwijl de film al klaar is.

9 . Hoe vaak kunnen we vanaf nu uitkijken naar nieuw materiaal van jullie kant? Hoe vaak gaan

jullie online?

Stefan: Een keer per maand is in eerste instantie het plan. 

10. En tot slot, hoe schatten jullie zelf het belang van YouTube in voor onze branche?

Stefan: Groot, erg groot. Op dit platform kunnen we veel vertellen aan een groot publiek en het toch beknopt houden. Dat is voor de meeste mensen hopelijk

interessanter dan het lezen van gebruiksaanwijzingen en als we het goed doen, zullen we met niet al te veel beelden en woorden de echte behoeften van onze

klanten heel dicht kunnen benaderen.

Bedankt voor het interview! Jullie kijkers wensen we veel plezier met VEGA talk en jullie beiden wensen we veel succes met het format en met het maken van

de opnames!

 

Wilt u geen aflevering van Tom en Stefan meer missen? Abonneer u dan op ons kanaal?

www.youtube.com/VEGAGrieshaberKG

Do radar sensors also measure even at changing temperatures?
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